
 
Opgericht op 29 april 1964 te Vlaardingen 

Goedgekeurd bij koninklijk besluit op 12 oktober 1970 onder nr. 1452 

 

Vlaardingen, September 2024 

Agenda 

Algemene Vergadering (AV) 2024 
Aan  : Alle stemgerechtigde leden van de VRB 

Datum  : 23 oktober 2024 

Locatie : Verenigingsruimte (zwembad de Kulk) Vlaardingen 

Aanvang : 20.00 uur (ruimte open vanaf 19:30u) 

Voorzitter : Jeroen van Niel (penningmeester) 

 

Agenda: 

1. Opening door voorzitter 

2. Mededelingen met betrekking tot de AV (Telefoons uit of stil) 

3. Ingekomen stukken met betrekking tot de AV 

4. Notulen AV 2023 

5. Verslagen commissies (Zie pagina 2) 

6. Uitreiking Dr. Fransentroffee 

7. Financieel jaarverslag 2023, begroting 2024 

8. Verslag kascontrole, goedkeuring kascontrole 2022 & 2023 

9. Decharge verlenen aan het bestuur/penningmeester 

10. Benoeming kascontrolecommissie 

11. Bestuursverkiezing 

12. Rondvraag met betrekking tot de AV 

 
Reglement AV 

1. Bij binnenkomst wordt u op de presentielijst ingeschreven en gecontroleerd of u stemrecht heeft. U 

heeft stemrecht als u: 

a. Lid bent van de Vlaardingse Reddingsbrigade 

b. Een leeftijd heeft van 15 jaar of ouder 

c. 15 dagen voor aanvang van de AV geen contributie achterstand heeft 

2. Tijdens de vergadering: 

a. Mogen alleen vragen gesteld worden als die op de agendapunten staan. Andere vragen en 

opmerkingen dienen een week van te voren schriftelijk bij de secretaris te zijn ingeleverd. Deze 

worden dan als ingekomen stukken behandeld. 

b. Worden er geen alcoholische dranken geschonken of gedronken 

3. De voorzitter kan bepalen een tijdelijke pauze in te lassen. 
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Bestuur VRB 
Dagelijks bestuur 

Voorzitter     (vacant) 

Secretaris  Giovi Duivenvoorden (aftredend, herkiesbaar) 

Penningmeester Jeroen van Niel (niet aftredend) 

 

Algemeen bestuur 

Bestuurslid 1  Gabriël Voogt  (aftredend, herkiesbaar) 

Bestuurslid 2  Geoffrey Eleveld (niet aftredend) 

Bestuurslid 3  Frits-Jan Edelijn (aftredend, herkiesbaar) 

Bestuurslid 4  Ilsa van Bommel (niet aftredend) 

Bestuurslid 5  Elise van der Horn  (verkiesbaar) 

Bestuurslid 6     (vacant) 

 

Bestuursleden en overige leden met hun functies 

Ilsa van Bommel  Teamleider PR/Webmaster 

Marko Brons   Afgevaardigde RVR/Beheerder e-mail accounts en website 

Remco Cats   Secretaris KNBRD/Contactpersoon afdeling Maassluis 

Saskia Kellenbach  Teamleider Elementair 

Nathan Simons  Teamleider Boten 

Robbert Scheijbeler  Contactpersoon Onderwaterhockey 

Arno van Adrichem  Teammanager Jeugd Onderwaterhockey 

Marcel van Steekelenburg Secretaris NOB/Duiken/Snorkelen 

Gabriël Voogt   Afgevaardigde RVR/Teamleider bewakingen 

Geoffrey Eleveld  Teamleider EHBO 

Frits-Jan Edelijn  Teamleider NOB/duiken/snorkelen/Teamleider KNBRD 

Ilsa van Bommel  2e secretaris 

Vacant    Teamleider Materieel 

Vacant    2e penningmeester 

 

Als er leden zijn die zich willen aanmelden als bestuurslid dienen zij zich op te geven bij de 

secretaris via secretaris@vlaardingsereddingsbrigade.nl  

 

Er worden geen volmachten ter stemming gegeven. 

  

mailto:secretaris@vlaardingsereddingsbrigade.nl
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1. Opening door voorzitter 

Opening door voorzitter om 20.04u. 

2. Mededelingen met betrekking tot de AV (Telefoons uit of stil) 

Verzoek tot uitschakelen mobiele telefoon. 

3. Ingekomen stukken met betrekking tot de AV 

Jaarverslag bootcommissie + elementair gekregen. Deze worden nog op de website 

geplaatst. 

Vragen van Elementair: 

 Wat is er gebeurd met de aanvraag voor budget over 2024? 

Deze is besproken in het bestuur en is goedgekeurd. Hier is geen reactie op 

teruggestuurd. 

 Wat is het budget voor Elementair voor 2025? 

Het elementair team mag deze zelf samen stellen. Indienen moet voor maart 2025. 

 Hoe zit het met de aanvraag van een ANBI-status? 

ANBI komt er niet, op het moment van de vergadering waren de details niet paraat, 

maar er is altijd een optie voor overleg met bestuur.  

Saskia: ook interessant voor andere vrijwilligers, omdat het geld op kan leveren. Het 

korte antwoord hierop zal worden verwerkt in de notulen. 

 

4. Notulen AV 2023 

Pagina voor pagina door de notulen heen gelopen. Geen vragen. 

5. Verslagen commissies (Zie pagina 2) 

Geen vragen m.b.t. de jaarverslagen EHBO & Maassluis Jeugd. 

6. Uitreiking Dr. Fransentroffee 

Dr. Fransentroffee is een wisseltroffee die wij als bestuur uitreiken aan een persoon, groep 

mensen of afdeling waarvan wij als bestuur vinden dat die binnen onze vereniging een 

uitmuntend jaar hebben gehad of op een andere manier bijzonder waren. 

Frits-Jan: Dr. Fransen was de vroegere clubarts van de VRB, die pro deo de duikers keurde. 
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Een team binnen de VRB heeft de afgelopen jaren heel constant en heel actief geacteerd, zich 

geheel op eigen wijze mengt op een positieve manier en er altijd is. Ze leveren altijd 100% 

toewijding, die wordt aangestuurd door een teamleider. Bij deze groep zijn dat er twee. 

Het bestuur bedankt hen voor hun tomeloze inzet van de afgelopen jaren, het oppakken van 

het team na het weggaan van Astrid en de drive erin weten te houden. Dat jullie hier elke 

week vanaf 17u waren. Daarom willen wij jullie graag extra in het zonnetje zetten. 

7. Financieel jaarverslag 2023, begroting 2024 

De eerste pagina is de balans van 1 januari 2023, de bedragen waarmee wij het jaar zijn 

begonnen, verdeeld over een aantal afdelingen. Geen vragen. 

De tweede pagina is het resultaat van 2023. Ook is de vierde pagina besproken met de 

begroting van 2024 en het overzicht van 2022 & 2023. 

 Aanvraag AED voor EHBO is niet meer nodig voor de begroting van 2024, deze is 

namelijk gesponsord gekregen. 

 Voor vragen is de penningmeester altijd benaderbaar. 

 Wouter: toename in inkomsten in bewakingen, zijn er evenementen bij gekomen of 

zijn er meer leden gestuurd  er zijn meer verkeersregelaars & EHBO bewakingen 

bijgekomen, bijvoorbeeld op het stadsstrand in Vlaardingen. 

 Ilsa: hoe kunnen de bestuurskosten van 2022 maar 80 euro zijn geweest, en in 2023 

bijna 1300 euro?  2022 is er geen relatiegeschenk/kerstpakket gegeven. In 2023 

hebben we dit dubbel gedaan. De begroting voor 2024 klopt voor het budget dat wij 

voor kerstpakketten hebben. 

 Ina: Enorm lage uitgaven materialen & overig onderhoud in de afgelopen twee jaar 

(zo’n 40 euro). Waarom is er voor 2024 2000 euro begroot?  Gedaan aan de hand 

van de begrotingsaanvragen van de commissies. Denk aan het nieuwe systeem van 

elementair + tablets, aanvraag van veel materiaal van EHBO en zwemmaterialen. 

 Frits-Jan: Moeten wij in de begroting iets gaan meenemen voor het nieuwe zwembad. 

 Nee, hier hebben wij niets mee te maken. Dit gaat via badhuur. Maar de nieuwe 

botenloods wordt hier wel in meegenomen. 

De derde pagina is de balans op 31 december 2023. Geen vragen. 

8. Verslag kascontrole, goedkeuring kascontrole 2022 & 2023 

Deze stond met 1 tikfout op de website. Deze staat in de eerste regel ‘zij wij’ in plaats van 

‘zijn wij’. Dit is aangepast. 
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De boekjaren 2022 & 2023 zijn bekeken. 2022 is gedaan, omdat de vorige kascommissie geen 

lid meer was van de VRB. Dit is opgepakt door Carola & Brian. De boeken zijn doorgenomen 

& de bevindingen zijn opgeschreven.  

Jeroen leest het verslag voor. 

9. Decharge verlenen aan het bestuur/penningmeester 

BLANCO: 0 

TEGEN: 0 

VOOR: iedereen 

10. Benoeming kascontrolecommissie 

Vraag of er iemand in de zaal deel wil nemen aan de kascontrolecommissie. Ook mag je altijd 

Jeroen hiervoor benaderen, voor vragen of deelname. 

Er zijn geen gegadigden in de ALV aanwezig. Jeroen vraagt aan Carola & Brian of zij deze 

taak nog een jaar op zich willen nemen, als er geen andere gegadigden komen. 

11. Bestuursverkiezing 

Wij zijn nog steeds hard op zoek naar een voorzitter. Vraag binnen het team en om je heen of 

er iemand interesse in heeft. Voor vragen kan je altijd terecht bij de bestuursleden.  

Secretaris – Giovi Duivenvoorden: 

BLANCO: 0 

TEGEN: 0 

VOOR: iedereen 

Bestuurslid 1 – Gabriël Voogt: 

BLANCO: 0 

TEGEN: 0 

VOOR: iedereen 

Bestuurslid 3 – Frits-Jan Edelijn 

BLANCO: 0 

TEGEN: 0 

VOOR: iedereen 

Bestuurslid 5 – Elise van der Horn 
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Elise is door het bestuur gevraagd om toe te treden. Ze heeft een aantal keer proef 

meegedraaid en ze ziet het wel zitten. Elise is sinds de zomervakantie actief betrokken bij het 

elementair zwemmen, en ondersteunen voor bestuurlijke zaken. De vraag is aan de ALV: 

BLANCO: 0 

TEGEN: 0 

VOOR: iedereen 

Bestuurslid 6 is nog vacant. Ook hier zoeken wij nog een algemeen bestuurslid voor. 

Arno van Adrichem is niet langer Teammanager onderwaterhockey. Hier komt iemand 

anders voor in de plaats. Waarschijnlijk wordt dit Sander … Het bestuur vraagt dit nog na. 

Marcel van Stekelenburg is een stille kracht die de NOB administratie bijhoudt. 

Geoffrey Eleveld naast Teamleider EHBO ook contactpersoon elementair. 

Frits-Jan Edelijn wordt vervangen door Edwin van Rijn (Teamleider KNBRD Jeugd). 

Vacant zijn teamleider materieel & 2e penningmeester.  

Teamleider materieel vervalt: 

BLANCO: 0 

TEGEN: 0 

VOOR: iedereen 

Extra toevoegingen: 

Teamleider KNBRD volwassenen: Sylvia van der Spek 

Vertrouwenscontactpersoon: Sylvia van der Spek. Hier zou het bestuur graag een lid van de 

afdeling Maassluis hebben. Remco geeft aan dat hier waarschijnlijk iemand voor gevonden 

is. 

Toevoeging functie gastvrouw: Elise van der Horn + vervanger. 

Bedrijfsopvang team: zodat personen die bij een reanimatie aanwezig zijn geweest 

opgevangen kunnen worden. Geoffrey wordt TCO (Team Collegiaal Ondersteuning). 

12. Rondvraag met betrekking tot de AV 

 

Roxanne: Is er al iets bekend over het nieuwe zwembad?  Nee, het gemeente bestuur is 

hard aan het zoeken naar een locatie. Er is ook nog geen plan van aanpak voor het 
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zwembad. Hier zit een discussie tussen stichting de Kulk & de gemeente. ZVVS & VRB hebben 

wel al een concreet plan in concept vorm, maar gaan nu wel in gesprek met stichting de Kulk. 

Er komt wel een nieuw zwembad, maar toch is er in de gemeenteraad nog hoop op een 

renovatie. Maar VRB & ZVVS willen meer zwemwater. Concept voorstel wedstrijdbad 

35x25m & doelgroepenbad 25x17.5m & recreatiebad wat multifunctioneel inzetbaar is 

(gelieve niet ovaal, maar vierkant, en met beweegbare bodem). Hier komen nog meer 

gesprekken over. Wanneer er structureel meer bekend is over wat er kan & mag, zal het 

bestuur informatie inwinnen bij de commissies. De vragen zijn vooral over plaats/locatie 

geweest. 

 

Saskia: Is het een idee dat er al wel een wensenlijstje is?  Als deze er is, mag deze 

ingediend worden bij het bestuur. Het bestuur zal dan deze meenemen in de 

vervolggesprekken. 

 

Arjen: Komt er dan weer een gezamenlijke clubruimte?  Dit is nog niet besproken, maar in 

het concept plan is het weer gezamenlijk. Een aparte ruimte is niet rendabel voor de VRB. 

Eventueel zelfs in samenwerking met de brasserie. De inkomsten worden momenteel ook al 

terug gegenereerd naar de GVZ. De VRB kan hier aanspraak op maken, indien gewenst. 

 

Verzoek of eenieder die nog niet getekend heeft, dat nog even wil doen.  

Sluiting van vergadering om 20.54 

 

Toelichting ANBI 
Het bestuur heeft onderzoek gedaan naar de mogelijkheid om een ANBI status aan te 

vragen. Hiervoor moeten echter momenteel alle financiële gegevens gepubliceerd worden 

op de website, en het bestuur ziet hier geen baat in. Daarnaast is er contact gezocht met 

RedNed om te onderzoeken hoe wij dit het beste zouden kunnen organiseren, maar vanuit 

hen is hier nooit een reactie op gekomen. Hierdoor hebben wij als bestuur besloten dat dit 

op dit moment niet realistisch is om op te zetten. 


